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[Undervisnings- og forskningsministeren] 

dage, at ministeren er overraskende enig i ad- 
skillige af de indvendinger, der har været frem- 
ført, men de vil også opdage, at det er svært at 
finde på noget bedre, og de vil opdage, hvor tæt 
jeg har fulgt Læreruddannelsesudvalgets be- 
tænkning. Når Læreruddannelsesudvalget har 
foreslået det, de har foreslået, er det jo ikke, for- 
di de var dovne, eller fordi de ikke havde tid, 
for de havde masser af tid, og de brugte masser 
afkræfter, men fordi det er svært at gøre det ret 
meget bedre. Det siger jeg bare. 

Så lad os prøve at dyrke alle emnerne, men 
ikke blive alt for skuffede, hvis det ender med, 
at vi opdager, at det, der er foreslået, nok allige- 
vel ligger nærmest det, der er realisabelt, og 
som vi kan blive enige om. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Lovforslagets overgang til anden behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget henvises til Ud- 

dannelsesudvalget. Hvis ingen gør indsigelse 
mod dette forslag, betragter jeg det som vedta- 
get. (Ophold). Det er vedtaget. 

Meddelelser fra formanden: 

Formanden: 
Der er ikke mere på dagsordenen. 

Medlemmer af Folketinget Rahbæk Møller 
(SF), Lilli Gyldenkilde (SF), Hanne Thanning 
Jacobsen (SF) og Ebba Strange (SF) har med- 
delt mig, at de til statsministeren ønsker at stille 
følgende 

Forespørgsel 
»Vil statsministeren oplyse, hvilke rammer 

der efter regeringens opfattelse bør være for 
kommuners og amters deltagelse i erhvervs- 
virksomhed?« 

(Forespørgsel nr. F 11). 

Folketingets næste møde afholdes i morgen, 
fredag den 8. februar 1991, kl. 10.00. 

Angående dagsordenen skal jeg henvise til 
den dagsorden, der er opslået i salen. 

Mødet hævet kl. 17.05 


